
 

 

ZÁPIS 

z jednání výkonného výboru profesní organizace fyzioterapeutů ČR (VV UNIFY ČR) 

Termín a místo jednání: jednání VV UNIFY ČR řádné se uskutečnilo dne 8.11.2024 v Praze. 
 

Přítomni: V. Toufar, Š. Smejkalová, R. Hlavičková, P. Boháčová, O. Němeček, K. Kučerová, 

V. Kubíčková 

 

ZOOM: M. Dvořáček 

 

Omluveni: L. Schlösingerová , S. Krzywoń, M. Bajerová, Š. Musilová, Z. Faltýnková 

 

Přihlašování nových členů do UNIFY ČR 

Za období 5.10. – 7.11.2024 bylo schváleno 18 přihlášek fyzioterapeutů, z toho 3 studenti a 2 

na mateřské dovolené. 

 

Souhlasná stanoviska k započítání vzdělávacích akcí v rámci CŽV 
Bylo posouzeno 49 žádostí, všechny dostaly souhlasné stanovisko. 

Úkol: asistentka připraví rozhodnutí o přidělených SS včetně seznamu na web a vyrozumí 

všechny žadatele. 

 

Certifikáty CŽV 

Certifikáty CŽV jsou posuzovány průběžně, postupně počet žádostí ke konci roku narůstá. 

 

Kancelář 

JUDr. Mach pověřen zápisem nové adresy kanceláře do rejstříku.  

Budou zakoupeny nové roll-upy – 2 ks včetně stojanů. Čekáme na cenové nabídky. 

 

Úkol: M. Dvořáček zajistí brandingové materiály s novou adresou a logem – hlavičkový papír, 

certifikát CŽV. 

M. Dvořáček sepíše návrhy výhod/balíčků pro Generálního a Hlavního partnera a dále pro 

program Partnerství pro rok 2025, naváže na stávající programy – informace od asistentky 

zaslány. 

 

Analýza účetnictví – Úkol: M. Dvořáček připraví strukturu /po konzultaci s V. Kubíčkovou/, 

se kterou pak určení členové VV osloví účetní firmy – změna účetní na přelomu roku 

2025/2026. 

 

Physiopedie – K. Kučerová je osloví se záměrem pokračovat ve spolupráci i příští rok (nabídka 

nižší ceny). 

 

Webináře na rok 2024 

Úkol: M. Dvořáček vyzkouší youtube, jak funguje přihlašování více přednášejících z různých 

míst – asap 

 

FT poukaz – V. Toufar, R. Hlavičková – 27.11. v 19.hod 

Vedení ambulantní praxe + úhrady– 4.12. v 18.hod 

Intranet a funkce webu – M. Dvořáček – hlasování o termínech v Doodle 

Zdravotnická dokumentace - V. Toufar, R. Hlavičková – bude stanoven nový termín 



 

 

 

Informace z webinářů – pár otázek a odpovědi na ně budou součástí Bulletinu. 

Nově budou webináře vysílány přes youtube kanál, nebudou tedy kapacitně omezeny. 

 

KZS - KOS 

Pravidla pro vznik KOS vyvěšeny na webových stránkách. Kontaktní osoba pro KOS je K. 

Kučerová. 

Úkoly: K. Kučerová se s KOS spojila přes ZOOM –  

 možnost spojení v rámci skupiny přes ZOOM,  

 kontrola členství členů,  

 přidání oficiální UNIFY domény – vytvoří IT,  

 vlastní sekce v rámci intranetu, 

 dokumenty, které jdou mimo UNIFY – vždy v kopii na kancelář,  

 příspěvky do bulletinu 

 noví členové KOS – při přihlášení na webu souhlas s pravidly vzniku a org. řádem – 

Úkol: M. Dvořáček 

 

Bulletin 

V roce 2024 vyjde bulletin k 31.3., 30.6., 30.9. a 15.12. 

Veškeré příspěvky se budou ukládat na sdílený disk i přeposílat emailem redakční radě. 

Je nutné dodržovat stanovené termíny pro zasílání příspěvků. 

Struktura bulletinu zůstane stejná jako vloni – uložena na sdílený disk.  

Novou šéfredaktorkou je P. Boháčová – zvolena členy VV 

Stanoven deadline pro zaslání příspěvků pro 4.číslo – 20.11.2024. 

 

Webové stránky 

Webová aplikace téměř dokončena, postupný import na páteřní web. 

Platební brána spuštěna, od změny bylo upuštěno. 

Servisní smlouva na web byla uzavřena pro období 1.7. – 31.12.2024. 

Úkol: M. Dvořáček proškolí VV a zajistí funkci admin pro členy VV. 

Asistentka vybere některé dokumenty ze Synology, které budou nahrány na web - DMS. 

Česká ochranná známka zaplacena, čekáme na schválení přes TETRAPAT, dotace schválena. 

Definování nové role – Majitelé praxí 

- mohou být členy UNIFY, nemohou být členy KOS 

 

Sjezd 

Stanoven nový termín na sjezd v roce 2025 v Brně: 19. – 20.9.2025. 

Zpracován manuál pro pořádání Sjezdu UNIFY – úkoly po měsících. 

Hodnocení Sjezdu 2024 - dotazník– sjezd měl vysokou úroveň, kterou je nutné udržet i do 

budoucna. 

Úkol: M. Dvořáček projde dotazník, aby se mohly stanovit sekce na příští rok dle přání 

respondentů.  

S. Krzywoń je za VV zodpovědnou osobou za sjezd. 

Nachystat úpravu volebního řádu. 

 

FT poukaz 

Komise pro metodiku schválila změny poukazu – překlenovací období do konce roku 2026 – 

FT poukaz bude moci vyplnit fyzioterapeut se spec. způsobilostí, indikovat může nadále i lékař. 

Úprava metodiky pro pořizování dokladů v oblasti fyzioterapie s platností od 1.1.25 byla 

schválena Komisí pro metodiku a je k dispozici na: 



 

 

https://www.vzp.cz/poskytovatele/vyuctovani-zdravotni-pece/metodika-vyuctovani-

pripravovane-zmeny 

Diskuze o změně nositele K3. 

V. Toufar, Š. Smejkalová a R. Hlavičková – schůzka na VZP 13.11. 

Vytvoření dotazníku – dotazy k FT poukazu – na FB a webu. 

Oslovení OR a poslání oficiálního vyjádření na VŠ. 

Jak oslovit lékaře – dopis na odborné společnosti – distribuce, jednotná prezentace FT poukazu. 

 

Strategický plán UNIFY 

Úkol: K. Kučerová bude kontaktovat vytipované členy. Za VV se bude účastnit K. Kučerová, 

R. Hlavičková, S. Krzywoń, M. Bajerová a V. Toufar jako poradní orgán.  

 

Rozdělení rolí členů VV 

K. Kučerová – KOS 

M. Dvořáček – web 

P. Boháčová – šéfredaktorka bulletinu 

R. Hlavičková – právní materiály – spolupráce s JUDr. Machem 

S. Krzywoń – hlavní organizátor sjezdu 2025 

 

Odborná rada 

V. Toufar osloví OR – schůzka přes ZOOM – předem zaslány materiály k Aplikované FT – 

atestace, dálkové studium, FT poukazu a vyhlášek 55 a 96 

Úkol: V. Toufar připraví návrhy změn v 55 a 96 

Schůzka VV s OR přes ZOOM – zaslány návrhy termínů – 19., 20. a 26.11. 

 

Výběrová řízení 

L. Schlösingerová oslovila jednotlivé zástupce UNIFY ČR při VŘ - ZOOM setkání - jednotná 

pravidla 

 

Různé  

 Korespondence, došlé dotazy a resty z kanceláře budou vyřízeny elektronicky.  

Úkol: asistentka bude na sdílený disk vkládat všechny dotazy a odpovědi rozdělené 

podle témat. 

 Probíhající komunikace asociací logopedů, psychologů, adiktologů – připraven materiál 

o zákonu o komorách, plánována společná konference v roce 2026, společný postup 

proti neoprávněnému provozování praxí. Schůzka s AKP ČR, zúčastnil se V. Toufar a 

K. Kučerová – myšlenka společného zákona o komorách – výbor AKP souhlasí, chtějí 

si nechat schválit Sjezdem na podzim, návrh zákona o komorách připraven, AKP ČR 

zatím bez reakce. 

 UNIFY oslovena Národním institutem kvality a excelence zdravotnictví (NIKEZ) 

v souvislosti s přípravou operativního doporučení „Splňuje hipoterapie definici 

zdravotní služby hrazené z veřejného zdravotního pojištění podle § 13 zákona č. 

48/1997 Sb. – schůzka 9.5. – zástupci ČHS, za UNIFY se účastnila K. Kučerová. 

NIKEZ zaslalo otázky, ze kterých bude zpracovávat rešerši. 

 UNIFY oslovena Výborem České onkologické společnosti se snahou iniciovat vznik 

České multidisciplinární kooperativní skupiny pro onkorehabilitaci, schůzka 13.6., za 

UNIFY se zúčastnil O. Němeček, zaslán zápis, další schůzka 24.9., prezentace zaslána 

– VV se vyjádří ve formě návrhů, zaslat i Mgr. Laštovičkovi – fyzikální terapie. 

https://www.vzp.cz/poskytovatele/vyuctovani-zdravotni-pece/metodika-vyuctovani-pripravovane-zmeny
https://www.vzp.cz/poskytovatele/vyuctovani-zdravotni-pece/metodika-vyuctovani-pripravovane-zmeny


 

 

 UNIFY informována o Výzvě k výběru externích expertů pro vypracování odborných 

posudků pro vyhlášenou výzvu č. 12 Národního plánu obnovy, komponenty 6.1 Zvýšení 

odolnosti systému zdravotní péče „Podpora rehabilitační péče pro pacienty po 

kritických stavech – podpora léčebné rehabilitace v rámci poskytovatelů vysoce 

specializované péče o pacienty s popáleninami“ – nominace R. Hlavičkové, náhradník 

O. Němeček. 

 VV oslovena NCO NZO o součinnost při zpracování podpůrného studijního materiálu 

a revizi stávajících/tvorbu nových testových otázek k aprobační zkoušce pro obor 

Fyzioterapie – finanční dotace na 50 hodin, 400 Kč/hodina. Stanovisko UNIFY zasláno 

– nové materiály není potřeba zpracovávat, stanovení nutné a doporučené literatury – 

K. Kučerová. 

 UNIFY oslovena Mgr. Hynštovou z MZ ohledně spolupráce pro koncepční řešení 

zdravotních služeb x živnostenských činností, spolupráce navázána, UNIFY se bude 

vyjadřovat ke konkrétním činnostem – bude zaslán seznam – probereme i s OR. 

 UNIFY oslovena Českou neurologickou společností o spolupráci s NIKEZ – komise 

pro tvorbu operativních doporučení v neurorehabilitaci, konkrétně příprava doporučení 

Terapie hemispasticity po poškození mozku – nominace za UNIFY ČR:O. Němeček a 

O. Gál. 

 UNIFY oslovena MZ při realizaci projektu Standardizace paliativní péče v České 

republice - formulování Strategie rozvoje paliativní péče do roku 2035 – nominace R.. 

Hlavičková. 

 UNIFY oslovena MZ v rámci Vnitřního připomínkového řízení k návrhu Cenového 

výměru Ministerstva zdravotnictví 1/2025/CAU O REGULACI CEN 

ZDRAVOTNÍCH SLUŽEB – spolupráce s KOS Privátní praxe – připomínky zaslány. 

 UNIFY nabídnuta série čtyř online technických workshopů WHO k agendě posílení 

pracovníků v rehabilitační oblasti – za UNIFY se účastní V. Toufar a K. Kučerová. 

 VV uvažuje o spolupráci se společností Info pro lékaře, a.s., schůzka iniciována na 

podzim v rámci zasedání VV – definování spolupráce. 

 Výjimečný GM ohledně agendy související s převedením World Physiotherapy na 

charitativní organizaci, nepřihlásil se dostatečný počet účastníků, hlasování neproběhlo. 

 VV rozhodl, že veškeré vzdělávací akce budou na web a FB umísťovány pouze 

v případě, že dostanou SS a poskytnou členům UNIFY min. 10 % slevu. Jako placená 

reklama umisťovány nebudou vůbec. 

 Každý člen VV půjde jednou za rok na vzdělávací akci, která je zařazena ke schválení 

o SS. 

 

Termíny zasedání VV na rok 2024: 

26.1., 16.2., 15.3., 19. – 20.4. – výjezdní zasedání, 17.5., 14.6., 26.7., 23.8., 13.9., 3. – 4.10. – 

výjezdní zasedání, 8.11., 13.12. 

Nové termíny zasedání VV na rok 2025: 

17.1., 21.2., 21.3., 25.4., 23.5., 20.6. 

Zapsala: P. Košinová, ověřeno elektronicky členy VV a RK; kontroloval: V. Toufar 


